
Referat - Styremøte Ski Bridgeklubb 
 
Tid:  Mandag 08.02.10  
 
Sted:  Folkets Hus 
 
Tilstede: Anton Bachke 
  Anna Malinowski 
  Rolf Hansen 
  Simon Rasmussen 
  Arne Almendingen 
 
Forfall: Per Arild Kvist  

Randi Uttisrud 
   
Referent: Simon Rasmussen 
 
 

1) Godkjenning av referat fra forrige møte. Referatet godkjent uten kommentarer. 
2) Status Økonomi.  

a. Status ble gjennomgått. Økonomioversikten viser et resultat så langt på 7.400,- 
b. Fordringer og regninger: Oversikt utdelt av Anton. Totalt sett ligger vi litt bak 

budsjett. 
c. Utfakturering startavgifter: Rolf lager oversikt til Anton som sender ut til 

medlemmene. 
d. Nye medlemmer: En junior og to K-medlem må rapporteres og førstnevnte må 

kreves for medlemskontigent. Nytt medlem på laget til Thoresen må også 
registreres. Anton følger opp. 

3) Jubileum 2010: 
Spørreundersøkelsen viser en marginal overvekt i favør lokalt arrangement. Styret 
gir komiteen fullmakt til å arbeide videre med dette alternativet. 

4) Avtalen med Vinterbro – de har varslet at de vil innføre gebyrer på gavekortene 
fremover. Vi trekker oss derfor fra avtalen med Vinterbro. Anton sender 
svarmelding til Vinterbro om at klubben beklager at Vinterbro har valgt å gå bort 
fra avtalen og reklamen for Vinterbro-senteret på klubbens nettsider fjernes. 
Dagens beholdning av gavekort brukes opp, deretter vurderes gavekort fra 
Vinmonopolet eller kontanter. 

5) Til neste møte 
a. Klubbens fremtid. I lys av synkende oppslutning på spillekveldene bør vi ha en 

bred debatt mellom medlemmene om hvilken klubb Ski Bridgeklubb skal være 
fremover? Rolf skriver en liten notis på nettsidene og medlemmene anmodes 
om å gi sine innspill. Styrets medlemmer bør også forberede denne 
diskusjonen til neste møte. 

b. Forberede årsmøte og starte dialog med valgkomitèen. 
6) Neste møte onsdag 10. mars.  
7) Eventuelt 

 
 
Ski, 08.02.2010 
Simon Rasmussen 
 


